

P.A. GENEVO

NATO ————— OTAN
PRESS SERVICE SERVICE DE PRESSE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 241 00 40 - 241 44 00 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs: 241 00 40 - Extensions/Postes: 3883/3884

PRESS RELEASE (88)6

4 February 1988

NORTH ATLANTIC COUNCIL MEETING

In the framework of allied consultations on matters of arms control and disarmament, the North Atlantic Council this morning had a further meeting with the United States negotiators at the Geneva talks on nuclear and space arms; ambassadors Kampelman, Hanmer and Cooper.

The Council welcomed the opportunity for confidential exchanges on developments in the Geneva talks, on the basis of a detailed report made by the U.S. negotiators. The Council expressed appreciation for continuing close U.S. consultations on matters of great importance to the alliance as a whole.

COMMUNIQUE DE PRESSE (88)6

4 février 1988

REUNION DU CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD

Dans le cadre des consultations entre les alliés en matière de contrôle des armements et de désarmement, le Conseil de l'Atlantique Nord s'est à nouveau réuni ce matin avec les négociateurs des Etats-Unis aux négociations de Genève sur les armes nucléaires et spatiales, les ambassadeurs Kampelman, Hanmer et Cooper.

Le conseil a accueilli favorablement cette occasion d'un échange de vues confidentiel sur les négociations de Genève, à la lumière d'un rapport détaillé présenté par les négociateurs des Etats-Unis. Le Conseil a exprimé sa gratitude devant la poursuite des étroites consultations des Etats-Unis sur des sujets qui sont d'une grande importance pour l'alliance tout entière.

N.B. Ambassador Max M. Kampelman
Head of delegation, negotiations on nuclear and space arms

Ambassador Read Hanmer
U.S. negotiator on strategic offensive arms

Ambassador Henry Cooper
U.S. negotiator for defence and space